

Date	21 May 2025
Announcement	<p>مجلس الإمارات للإعلام يتعاقد مع بريسايت لإطلاق أول منصة تحليلات للمنظومة الإعلامية مدرومة بالذكاء الاصطناعي</p> <p>UAE Media Council awards Presight contract to Launch First-of-its-Kind Media Ecosystem AI and Analytics Platform</p>
Information	<p>The UAE Media Council (UAEMC) signed a contract with Presight – the UAE's leading global big data analytics company powered by AI – during the 'Make it in the Emirates' event. The new agreement is for the Unified Media AI and Analytics Platform: a next-generation solution designed to regulate and assess media content prior to publication.</p> <p>Designed to support the UAEMC's national regulatory mandate, the platform provides a single, AI-powered environment to analyze, inspect, and validate media content that is pending release such as books, films, artworks, and more. This ensures accelerated, thorough and accurate reviews of content that aligns with UAE laws, values, and standards before reaching the public.</p> <p>The platform aggregates disparate datasets from agencies and licensing bodies across the media ecosystem, providing access to a centralized, AI-enabled capability to make data-driven decisions efficiently and ethically. It offers advanced tools for searching, analyzing, filtering, and collaboration in real time.</p>
	<p>أعلن مجلس الإمارات للإعلام عن توقيع عقد مع "بريسايت إيه أي"، الشركة الإماراتية الرائدة عالمياً في تحليلات البيانات الضخمة المدعومة بالذكاء الاصطناعي، وذلك خلال فعاليات معرض "اصنع في الإمارات 2025"؛ حيث تم الكشف عن "المنصة الموحدة للذكاء الاصطناعي وتحليلات المحتوى الإعلامي" – Unified Media AI and Analytics Platform. وهي حلٌ ذكي من الجيل الجديد يهدف إلى تنظيم وتقدير المحتوى الإعلامي قبل نشره. تم تصميم هذه المنصة لدعم الدور التنظيمي لمجلس الإمارات للإعلام، حيث توفر منظومة موحدة مدعومة بالذكاء الاصطناعي لتحليل وتصنيف واعتماد المحتوى.</p>



الإعلامي قبل إصداره، مثل الكتب والأفلام والأعمال الفنية وغيرها. وتهدف المنصة إلى إجراء مراجعات سريعة وشاملة ودقيقة للمحتوى، بما يتوافق مع القوانين والقيم والمعايير الثقافية لدولة الإمارات، قبل وصوله إلى الجمهور.

تجمع المنصة الجديدة البيانات المتفرقة من الوكالات وهيئات الترخيص عبر منظومة الإعلام، لتمكن الوصول إلى نافذة مركبة موحدة مدعومة بالذكاء الاصطناعي، تتيح اتخاذ قرارات قائمة على البيانات بكفاءة وتوافق مع المعايير الأخلاقية. وتتوفر المنصة أدوات متقدمة للأبحاث والتحليل والتصنيف والمشاركة في الوقت الفعلي.